

PRESS RELEASE



COMMUNIQUÉ

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS

CANADA

MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

NO. 3

FOR IMMEDIATE RELEASE
JANUARY 11, 1966.

CANADIAN REPRESENTATION AT
THE FUNERAL OF MR. SHASTRI

The Acting Prime Minister, the Hon. Paul Martin, Secretary of State for External Affairs, announced today that Canada will be represented at the funeral of Lal Bahadur Shastri, Prime Minister of India, by the Hon. J. R. Nicholson, Minister of Labour, and by H.E. Roland Michener, Canadian High Commissioner to India.

At the invitation of the United States Government, the Hon. Mr. Nicholson is on his way to New Delhi on the aircraft taking the Vice-President of the United States, Mr. Humphrey, and the United States Delegation to India. The funeral will be held in New Delhi on Wednesday morning.

- 30 -

POUR PUBLICATION IMMEDIATE
le 11 janvier 1965

REPRESENTATION CANADIENNE
AUX OBSEQUES DE M. SHASTRI

M. Paul Martin, Premier Ministre intérimaire et Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, annonce que le Canada sera représenté aux obsèques de Lal Bahadur Shastri, Premier Ministre de l'Inde, par M. J.R. Nicholson, Ministre du Travail et par M. Roland Michener, Haut Commissaire du Canada en Inde.

M. Nicholson qui est actuellement en route pour la Nouvelle-Delhi a accepté l'invitation du Gouvernement des Etats-Unis de s'y rendre sur l'avion qui y amène le Vice-Président, M. Humphrey, et les autres membres de la délégation des Etats-Unis. Les obsèques auront lieu mercredi matin à la Nouvelle-Delhi.

- 30 -